
Notulen	wijktafel	Noord	Oost	dinsdag	30	juni	van	13:30-15:00,2020	
Locatie:	Microsoft	Teams	
Voorzitter:	Jolanda	Schulze	(SAG)	
Notulist:	Eliza	Rikkelman	(Notulist	Amsterdam)	
Aanwezig:	Liesbet	Jager	(Evean),	Yvonne	Blaauw	(Cordaan),	Anneloes	de	Lange	(MEE	Amstel	
en	Zaan),	Sander	van	der	Sluijs	(Cordaan),	Jennie	Boer	(Wijkzorgalliantie	Noord),	Peter	
Bakker	(Philadelphia),	Danielle	Roth	(Heliomare),	Peter	Bakker,	Toon	Oudemans	(Arkin),	Kim	
Vaessen	(Meldpunt	Zorg	en	Woonoverlast),	Paul	ten	Holder	(HVO	Querido)	
	
1. Mededelingen	
− Sander	en	zijn	collega’s	van	Cordaan	gingen	in	het	begin	van	de	corona	maatregelen	niet	

op	huisbezoek.	Inmiddels	doen	ze	dit	wel,	mits	er	geen	klachten	zijn.	Ook	mogen	ze	
weer	cliënten	ontvangen	op	afspraak,	hier	zijn	ook	maatregelen	voor	getroffen	zoals	
spatschermen	en	desinfectie.	Voor	beeldbellen	wordt	zakelijk	Microsoft	Teams	gebruikt.	
Als	de	cliënt	graag	ZOOM	wil	gebruiken	doen	ze	dit	ook,	dit	is	echter	wel	moeilijker	met	
betrekking	tot	de	privacy.		

− Bij	Yvonne	werd	het	erg	op	prijs	gesteld	als	medewerkers	wel	op	huisbezoek	bleven	
gaan,	als	cliënten	dit	zelf	ook	wilde.	Ze	had	het	drukker	dan	ooit	omdat	ze	veel	ouderen	
heeft	die	normaal	dagbesteding	hebben.	Er	waren	een	aantal	medewerkers	die	niet	op	
huisbezoek	wilde	gaan.	Ook	zijn	er	een	aantal	cliënten	die	geen	huisbezoek	willen,	deze	
cliënten	worden	een	keer	in	de	zoveel	tijd	benaderd	via	Whatsapp	of	telefonisch.	Er	is	
met	het	team	gekeken	wat	goed	gaat	en	wat	minder	goed	gaat,	dit	is	ook	belangrijk	voor	
als	er	een	eventuele	tweede	golf	komt.		

− Bij	MEE	Amstel	en	Zaan	hadden	ze	allemaal	aanlandplekken,	er	wordt	nu	gekeken	naar	
andere	plekken	om	te	kunnen	voldoen	aan	de	corona	maatregelen.	Er	zijn	een	aantal	
cursussen	bij	MEE	Amstel	en	Zaan	die	via	ZOOM	gehouden	zullen	worden.	Er	start	
bijvoorbeeld	ook	weer	een	mindfullness	cursus	via	ZOOM.	

− Bij	Arkin	wordt	er	fysiek	met	cliënten	afgesproken	en	wordt	er	gebruik	gemaakt	van	
beeldbellen.	Er	zijn	spreekkamers	ingericht	om	cliënten	fysiek	te	kunnen	zien	en	hierbij	
aan	de	corona	maatregelen	te	voldoen.	Voor	beeldbellen	wordt	er	gebruik	gemaakt	van:	
Microsoft	Teams,	ZOOM,	Whatsapp	en	Facetime.	

− Liesbeth	heeft	zes	of	zeven	weken	geen	huisbezoeken	gedaan.	Ze	heeft	ook	slechtere	
dagen	gehad	door	overlijdensgevallen	van	cliënten	in	zorginstellingen	waarmee	ze	al	
lang	in	een	traject	zit.		

− Bij	het	meldpunt	Zorg	en	Woonoverlast	is	het	op	dit	moment	drukker	dan	normaal.	Er	
zijn	veel	meer	meldingen	van	overlast,	het	is	wel	positief	dat	mensen	het	meldpunt	dus	
weten	te	vinden.	De	medewerkers	van	het	meldpunt	werken	veelal	thuis.	Voor	
beeldbellen	wordt	er	gebruik	gemaakt	van	Microsoft	Teams.		

	
2. Buurtteams	
− De	locatie	van	het	buurtteam	zit	op	de	Resedastraat	schuin	tegenover	het	kantoor	van	

Doras	op	het	Hagendoornplein.	De	opdracht	van	dit	buurtteam	is	de	samenwerking	met	
Ouder-	en	Kindteam.		

− Het	team	bestaat	uit	WPI,	maatschappelijkwerk,	schuldhulpverlening,	ambulante	
ondersteuners	en	ervaringsdeskundigen.	Daarnaast	zitten	er	twee	mensen	van	het	
Ouder-en	Kindteam	bij	de	vergaderingen	en	casuïstiek	besprekingen.	De	vergaderingen	
en	casuïstiek	besprekingen	van	het	buurtteam	worden	via	beeldbellen	gedaan.		

− Jennie	was	gister	bij	een	informatiebijeenkomst	over	de	nieuwe	buurtteams	van	de	
gemeente.	Er	hebben	ruim	140	mensen	deelgenomen	aan	deze	informatiebijeenkomst.	

− Donderdagochtend	om	half	10	is	er	nog	een	bijeenkomst	gepland.	De	nieuwe	planning	is	
goedgekeurd.	De	volgende	informatie	is	gegeven:	



o Het	zal	geen	aanbesteding	worden,	maar	een	subsidieregeling.		
o Het	college	heeft	besloten	om	maatschappelijk	dienstverleners	in	combinatie	

met	aanbieders	van	ambulante	ondersteuning	de	trekkers	te	maken.		
o Tot	half	augustus	kunnen	partijen	een	offerte	indienen	en	vanaf	half	oktober	zal	

bekend	worden	wie	de	aanbieder	zal	worden	in	het	stadsdeel.	
− Er	wordt	gewerkt	aan	een	evenement	voor	ouderen	in	samenhang	met	het	

Noorderparkfestival.	Ze	willen	ouderen	als	groep	stimuleren	om	deel	te	nemen	aan	het	
festival.	Door	corona	is	deze	organisatie	echter	stil	komen	te	liggen	en	het	is	niet	
duidelijk	of	het	festival	door	kan	gaan	op	6	september.	Er	is	vanuit	de	wijkzorg	contact	
gezocht	met	radio	NoordZij,	dit	is	een	zender	waar	veel	ouderen	naar	luisteren.	Er	is	een	
samenwerking	opgezet	om	die	middag	van	11:00-16:00	iets	te	gaan	uitzenden	voor	
ouderen.	Als	mensen	ideeën	hebben,	kunnen	ze	contact	opnemen	met	Jennie	Boer.	


